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     Muistio 14.5.2014 

 
HYRYLÄN KEHITTÄMISTOIMIKUNNAN KOKOUS 3/2014 
 
Asialista 
 
Aika: Tiistaina 13.5.2014 klo 17.03 – 18:40 
 
Paikka: Tuusulan kunnantalo, kokoushuone Jokela 
 
Osallistujat: Lars Winqvist, puheenjohtaja 
 Jerry Airikka 
 Ulla Anttonen 
 Yrjö Forss 
 Paula Hyttinen 
 Leena Jäntti 
 Nina Kiuru 
 Pirjo Maula 
 Sampsa Rautio 
 Risto Rämö 
 Toni Åman 
 Tuomo Sipilä, sihteeri 
 
Asiantuntijat  
 Hannu Haukkasalo, kuntakehitysjohtaja 
 Marke Naski-Multanen, kulttuuri- ja museotoimenjohtaja 
     
  
1. Kokouksen avaus  

Puheenjohtaja avasi kokouksen ja totesi läsnäolijat. 

2. Edellisen kokouksen muistio  

Edellisen kokouksen 17.3.2014 muistio hyväksyttiin. 

3. Aune Laaksosen patsaskokoelma 
 Kulttuuri- ja museotoimenjohtaja Marke Naski-Multanen alusti kattavasti 

aiheeseen. Naski-Multanen kertoi muun muassa patsaskokoelman 
taustoista sekä siitä kuinka yhdessä Rykmentinpuiston suunnittelun 
kanssa on luonnosteltu patsaspuistohanketta. Hän kävi myös kattavasti 
läpi kokoelmaa ja kertoi eri patsaiden vaiheista. Asiasta keskusteltiin. 
Keskustelua herättivät erityisesti: 

 

 patsaiden sijoittaminen 

o tavoitteena on löytää lopullinen paikka teoksille ja 

tämän vuoksi patsaiden sijoittamisessa ei ole pidetty 

kiirettä 

 pohdittiin, että voisiko patsaita sijoittaa myös Kellokoskelle ja 

Jokelaan 
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o taidetoimikunta suunnittelee kokonaisvaltaisesti 

patsaiden sijoittelua, huomioiden myös Kellokosken ja 

Jokelan 

 patsaat on tarkoitettu lähinnä kunnan käyttöön ja kunnan 

maalle 

o tämän lisäksi IT-museon alueelle on sijoitettu 

muutamia patsaita 

 veistokset ovat olleet kunnan hallinnassa vuodesta 2008 

o tällä hetkellä suurimmat kiinteät kustannukset tulevat 

vakuutusmaksuista 

 toimikunta esitti toiveen, että patsaat olisi hyvä saada esille 

ja että niiden sijoittamista tulisi alkaa suunnitella 

 
4. Lottakodin asemakaavan muutosehdotus 
 
 Tuomo Sipilä esitteli Lottakodin asemakaavan muutosehdotusta. Asiasta 

keskusteltiin. Keskustelua herättivät lähinnä rakentamisen määrä sekä 
sijoittelu. 

 
5. Koskenmäen Myllypuiston siistimishanke 
 
 Puheenjohtaja esitteli hankealoitetta. Toimikunta piti ajatusta hyvänä. 
  
6. Seuraava kokous 
 
 Seuraava kokous on tiistaina 19.8.2014 klo 17:00 kunnantalolla. 
  

Lars Winqvist  Tuomo Sipilä 
 puheenjohtaja  sihteeri 


